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Pani
Miroslawa Kr6l
Radna Miasta Gdyni

W odpowiedzina Pani interpelacjg z dnia28 wrzefinia20l6 r. uprzejmie informujg, Ze
przy budowie nowych dr6g dla rower6w przewiduje sig oSwietlenie w zale1noSci od
charakteru miejsca. Odcinek o dlugoSci 100 metr6w wybudowany pod Lidzbarkiem
Warmiriskim ma charakter testowy. Obecnie trwajq obserwacje jak taka nawrerzchnia
zachowuje sig w t62nych warunkach pogodowych. Jej utrzymanie wymusza koniecznoS6
ponoszenia wyhszych naklad6w niz przy konwencjonalnych nawierzchniach dla
zachowaniajej wlaSciwoSci wymagane jest regularne czyszczenie z brudu, kurzu, ligci itp.

Ponadto, nie ma zasadnoSci stosowania nowatorskiej, drogiej technologii na terenie
miasta, gdzie oSwietlenie jest zapewnione. Testowa droga zostaNa zbudowana na terenie
niezabudowanym, na otwartej przestrzeni, na kt6rej nie ma oSwietlenia ulicznego,
a promienie sloneczne nie s4 ograniczane koronami drzew. Z tego powodu efekt
luminescencji nie bgdzie osi4gnigty w lasach i zadrzewionych parkach.

W chwili obecnej nie przewiduje sig budowy tras rowerowych w Gdyni przy
zastosowaniu powyZszej technolo gii.
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